

## 「更特息」投資存款 **MaxiInterest Investment Deposit**

產品風險程度 **Product Risk Level**: 中度 Medium\*

低 Low	低至中度 Low-to-Medium	中度 Medium	中度至高 Medium-to-High	高 High
----------	-----------------------	--------------	------------------------	-----------

\*產品風險程度由不同因素,包括貨幣組合之波幅以及投資期之長短所定。產品風險程度會依據本行定期的檢討以作出修訂。詳情請向分行或客戶查詢熱綫 2998 9898 查詢。

Product Risk level is determined by a number of factors which include the volatility of the currency pair and the tenor of the deposit. The Product Risk Level is subject to the Bank's periodic review and may change from time to time. Please refer to our branch or our Customer Service Hotline on 2998 9898 for the latest detail.

### 備註Remarks

低風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望儘量避免風險，及有輕微程度的資本增長機會，並明白及願意承受輕微程度的資本風險的投資者。

Low Risk – Products with this risk level may be suitable for an investor who is very risk averse, and wants to gain the potential for minimal capital growth while he/she understands that he/she needs to take a minimal amount of risk with the capital invested

低至中度風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望有低至中等程度的資本增值機會，並明白及願意承受低至中等程度的資本風險的投資者。

Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to gain the potential for low to medium capital growth while he/she understands that he/she needs to take low to medium amount of risk with the capital invested.

中度風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望有中等程度的資本增值機會，並明白及願意承受中等程度的資本風險的投資者。

Medium Risk – Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to gain the potential for moderate capital growth while he/she understands that he/she needs to take a moderate amount of risk with the capital invested.

中度至高風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望他／她的投資有高度的資本增值機會，並明白及願意承受高度的資本風險的投資者。

Medium to High Risk – Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to gain the potential high capital growth while he/she understands that he/she needs to take a high amount of risk with the capital invested.

高風險 –此風險程度之產品可能適合一些希望他／她的投資有大幅度的資本增值，並明白及願意承受大幅度的資本風險的投資者。

High Risk - Products with this risk level may be suitable for an investor who wants to have very significant capital growth while he/she understands that he/she needs to take a very significant amount of risk with the capital invested.